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wyciąg z protokołu Walnego Zgromadzenia Akcjonariuszy odbytego 16 maja 2011 r. : 
(…) 
Do punktu 10. porządku obrad:  
W tym miejscu Robert Fijołek zadał Zarządowi Spółki pytanie - dlaczego Zarząd 
zaproponował wypłatę dywidendy w takiej wysokości?  
W odpowiedzi na powyższe, Wiceprezes Zarządu Pan Jacek Klauziński wyjaśnił, że Zarząd - 
zgodnie z praktyką ostatnich kilku lat - pozostawił fundusze na cele dalszego rozwoju Spółki. 
W 2010 roku Spółka nie wypłacała dywidendy, gdyż w roku 2010 nie osiągnęła poziomu 
finansowego uzyskanego w 2009 roku. Spółka prowadzi bardzo kapitałochłonne projekty, 
których realizację przewiduje w niedalekiej przyszłości. Projekty mają zapewnić dalszy 
stabilny rozwój Spółki, przy zaostrzającej się konkurencji w sektorze IT.  
(…) 
 


